
Motala Express Ångbåtsförening 
 

verksamhetsberättelse för 2007 
 

Styrelsen har under året haft följande sammansättning:  

Ordf Lars Norrmén, kassör Elisabeth Lennartsson, sekreterare Kenth Lundström, v ordf Hans-

Ove Aldenbring, Yngve Boström, Mia Lundgren samt Sven Öhlin. 

Suppleant har varit Ingvar Björk. 

Revisorer har varit Stefan Hörnell och Kjell Fransson. 

 

I samband med årsmötet bytte föreningen namn och ombildades till att vara en ideell 

medlemsförening, med syftet att bidra till att Motala Express bevaras och att främja 

ångbåtskulturen, företrädesvis runt Vättern. Det första verksamhetsåret har kretsat kring att 

strukturera en planering för att sprida information om att vi finns. Vi har också fört 

diskussioner med ägarens representant Claes Insulander, om hur framtiden ser ut för 2008. Vi 

har framfört önskemål att kunna göra en turné runt Vätterns hamnar och visa upp båten och i 

samband med det även värva medlemmar. En liten kort reklamfilm har spelats in under en tur 

med Julbord. 

 

 

Framtiden 

Ångbåten har under den gångna vintern rustats upp med nya tuber i ångpannan, och 

planeringen är att åtgärda andra halvan nästa vinter. Även planering om bättre 

säkerhetsåtgärder vid haveri pågår. Ägaren har inga andra planer än att båten ska vara kvar i 

Vättern. I september kommer Motala Express att möta Erik Nordevall vid ankomsten till 

Motala för att installera maskineriet. Det planeras för ett stort mottagande med TV på plats 

och stora festligheter. 

 

Askersund i maj 2008 
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